Michael: Okay. Hello, my name is Michael. Next to me I have Goron from Italy and Win from Vietnam. And today we're going to do discuss movies, and specifically, we're going to discuss about Hollywood movies. Do we like Hollywood movies, what is typical in our own countries and so on? So we're going to start with you Goron. Please.
迈克尔：好。大家好，我是迈克尔。现在在我旁边的是来自意大利的高伦和来自越南的温。我们来讨论一下电影，今天我们要聚焦好莱坞电影。我们喜欢好莱坞电影吗?我们各自国家的代表电影是什么?首先请高伦来谈一谈。请说。

Goron: I will say that generally, I like Hollywood movies. They are — if I want to be like without thinking anything, you just like lie down on my couch and just eat something and drink and watch a movie, I would choose like a Hollywood movie. They are pretty fun. They are well done. They spend — they have huge budgets for those kinds of movies. Like the last superhero movies now, there's about Ironman, Spiderman, the Avengers, all those kinds of movies. The story or the plot is pretty weak but, you know, you have this like visual effects which the impact on you is strong. And you just think, or at least I think, "Oh wow, how did they do that?"

高伦：总的来说，我喜欢好莱坞电影。如果我不想思考，只想躺在沙发上，边吃边喝边看电影，那我会选择看好莱坞电影。因为好莱坞电影非常有意思。而且制作精良。他们在这类电影中投入了巨大的制作成本。比如一些超级英雄电影，《钢铁侠》、《蜘蛛侠》、《复仇者联盟》等等。电影剧本和台词都很弱，不过视觉效果非常好。至少我会想，“哇哦，他们是怎么做出来的?”

Michael: Yeah. I will give like that example there. You have Avatar. You know, the story is – it's a huge cliché.

迈克尔：对。我可以给出一个例子。比如《阿凡达》。你知道吗，那部电影讲的完全是陈词滥调。

Goron: Yeah. We heard about this story for...

高伦：对。我们听说过这个故事……

Michael: I knew how the movie would end. But, you know, just going there to see the good 3D effect that movie had, I think it had good 3D. It really immersed you in this whole world. You know, you saw those flying things from the forest.

迈克尔：我们知道那部电影会如何结局。不过，就电影的3D效果来看，我认为很不错。它真的让你沉浸在那个世界中。你看到森林里各种飞来飞去的东西。

Goron: Yeah, but if you think, it was recorded by a 3D camera because just the camera was a million of dollars.

高伦：嗯，想一下，那是用3D摄像机拍摄的，而一部3D摄像机就要100万美元。

Michael: Yes, but...

迈克尔：是，不过……

Goron: The other 3D movies are really crap because everything in post production. So you can tell, "Oh this is 3D?"

高伦：其他的3D电影质量很差，因为所有效果都是后期制作出来的。你可能会说，“这是3D电影?”

Michael: Yes.

迈克尔：没错。

Goron: I mean, it's dark and you have to wear glasses. And if you already have glasses, it's uncomfortable. So it's kind of – it sounds – it seems like a technology that's trying to steal your money.

高伦：我想说的是，因为很暗，要戴3D眼镜。可是如果你本身就戴眼镜，那再戴上3D眼镜会很不舒服。这看起来像是一种骗钱的技术。

Michael: It was a huge hype, I would say. They were charging more for it, and everyone tried to get on the 3D bandwagon. All the movies went into 3D and it became more normal for there to be 3D movies in cinemas than normal movies. But yeah, I agree totally with you. They went too far. Avatar was made, you know, from the ground up. The idea was to make it in 3D, and they really worked hard to provide a good 3D experience. While those other movies, they're...

迈克尔：我会说那是一种宣传手段。3D电影的票价更贵，所有人都试图加入3D潮流。所有电影都被制作成3D电影，电影院上映的3D电影多于普通电影已经成为常态。我完全同意你的看法。他们做得太过了。《阿凡达》从一开始就计划制作成3D电影。他们本来的想法就是将其制作成3D电影，而且他们为了提供好的3D体验非常努力。而其他电影却……

Goron: I guess...

高伦：我想是……

Michael: It's just not the same.

迈克尔：并不是一样的。

Goron: Technology is not ready yet, probably.

高伦：可能技术尚未成熟。

Michael: And I also agree with you that, you know, there is movies that you watch for the story, which are really good, and you love them. They don't have to be 3D. They don't have to be and you just focus on the story. And then you have the movies, like – you know, even Transformers with lots of explosions, lots of effects. It's entertaining in another way.

迈克尔：这一点我也同意你的看法，你去看电影注重的是故事情节，有的电影故事非常好，那你就会很喜欢。电影不一定要制作成3D的。不必制作成3D效果，你可以只关注故事情节。有些电影，比如《变形金刚》，里面有很多爆炸镜头，很多视效。那是另一种方式的娱乐。

Win: I mean it depends on how we look at entertainment. I mean, some days you could – I mean, you want to watch something emotional and romantic, and then some days you just want some really easy stuff. But I'm just saying that Hollywood isn't all about the blockbuster and effect-heavy movies. I think Hollywood have made some really good thinking, really good food for thoughts. And it's not that all bad.

温：我认为这取决于我们怎么看待娱乐。有时候你想看情感片和浪漫片，有时候你想看简单的电影。我认为，好莱坞不都是大片和视效电影。我认为好莱坞也制造了很多值得思考、发人深思的电影。这些电影很不错。

